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Kwaliteit kinderopvang lijkt een stuk minder te maken te hebben met de kwaliteitsfactoren 
die we op dit moment meten 
Dat de kwaliteit van de kinderopvang een stempel drukt op de verdere emotionele en cognitieve 
ontwikkeling van kinderen is zo langzamerhand wel bekend. Maar wát die kwaliteit precies behelst is 
nog steeds moeilijk te vatten. In haar promotieonderzoek ‘Unraveling forces at play’ komt pedagoog 
Rosanne Sluiter dicht in de buurt van een antwoord: het zit hem voor een belangrijk deel in de 
kwaliteit van de band die een kind weet op te bouwen met zijn pedagogisch medewerker. ‘Het 
kinderopvangsysteem is verre van ideaal.’ Journalist Marilse Eerkens sprak met Rosanne. Het 
interview is te lezen op de website van Stichting Nivoz.  

 
Isis zag op Snapchat dat Lina al aan het leren was voor de eindexamens, maar ze ging toch 
liever film kijken. Geen stress: ze ‘staat er goed voor’ 
Deze vrijdag beginnen de centrale eindexamens. Engels is voor vmbo-t als eerste aan de beurt. Op het 
vmbo van het Beatrix College in Tilburg is er weinig stress. Bij havo- en vwo-leerlingen is de 
prestatiedruk de laatste jaren juist toegenomen. Orthopedagoog Tamara Luijer geeft in het NRC haar 
visie over prestatiedruk en stress. “Vroeger vergeleek je jezelf met iemand uit hetzelfde dorp en nu 
kun je jezelf vergelijken met de hele wereld.” 
 

Kan mijn dochter haar grieven over ons met haar eigen kind delen? 
Grootouders: „Toen onze kleinkinderen laatst bij ons logeerden, ontstond er een gesprek over pesten. 
Mijn kleinzoon van amper 7 vertelde toen dat zijn moeder, onze dochter, vroeger als kind werd 
gepest. Hij vertelde ook dat zijn moeder toen geen aandacht van haar eigen ouders, wij dus, had 
gekregen. Dat haar moeder daar geen oog voor had, en haar vader er nooit was vanwege zijn werk. 
Wij wisten tot voor kort niet dat onze dochter vroeger gepest werd. Onze andere kinderen herkennen 
zich niet in dit beeld van de opvoeding. We zijn verbaasd en behoorlijk geschrokken over de 
communicatie van onze dochter naar ons kleinkind. Is het verstandig dat je dit soort grieven over je 
ouders deelt met je jonge kinderen (5 en 7)? Pedagoog Stijn Sieckelinck geeft zijn reactie op deze 
lezersvraag in NRC.  
 

Hoe voorkomen we dat onze dochter een pestkop wordt? 
Een vader ziet dat zijn dochter uit groep 4 een ander meisje pest. Hij maakt zich zorgen. Hoe kan hij 
dit pestgedrag uitbannen? wee meisjes uit groep 4 zijn al sinds de kleuterklas bevriend. Maar de 
laatste tijd ontstaat er steeds vaker frictie, vertelt een vader. Zijn dochter gaat zitten ‘katten’ als het 
meisje komt spelen. Laatst had ze de schoenen van haar vriendin verstopt nadat die iets vervelends 
zou hebben gedaan. “Dat had ze verdiend”, aldus zijn dochter. “Een kind wordt niet gauw uit zichzelf 
een pestkop, daar komt groepsdruk aan te pas”, reageert pedagoog en socioloog Mieke van Stigt in 
Trouw.  
 

We dragen het werk met z’n allen 
‘Binnen mijn opleiding aan de Rijksuniversiteit Groningen stond Accare al bekend als een mooie 
organisatie om voor te werken. En ondanks dat het meer toeval is dat ik hier nu werk, kan ik dat 
helemaal beamen.’ Een interview met Irene van de Kamp, orthopedagoog, op de website van Accare.  
 
 
 

https://nivoz.nl/nl/kwaliteit-kinderopvang-lijkt-een-stuk-minder-te-maken-te-hebben-met-de-kwaliteitsfactoren-die-we-op-dit-moment-meten
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.nrc.nl%2Fnieuws%2F2025%2F05%2F08%2Fisis-zag-op-snapchat-dat-lina-al-aan-het-leren-was-voor-de-eindexamens-maar-ze-ging-toch-liever-film-kijken-geen-stress-ze-staat-er-goed-voor-a4892604&data=05%7C02%7Cm.buisman%40nvo.nl%7C3b65775c6b484a5253f108dd8ed05fe0%7C0e47748f9bd74196b848bb74d449848d%7C0%7C0%7C638823747804723102%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=FV9wgJUI7pbAD%2FEFFXcn%2BAutrp55xxkGlSRbU5e3yCM%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.nrc.nl%2Fnieuws%2F2025%2F05%2F12%2Fkan-mijn-dochter-haar-grieven-over-ons-met-haar-eigen-kind-delen-a4892965&data=05%7C02%7Cm.buisman%40nvo.nl%7Cd43297a4b0364a7dd6d608dd921bd81c%7C0e47748f9bd74196b848bb74d449848d%7C0%7C0%7C638827370479008555%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=6lDMMk3BSKfblTeTd3haB3TIejvTiZiT3lpVHZSZEZ4%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.trouw.nl%2Fonderwijs%2Fhoe-voorkomen-we-dat-onze-dochter-een-pestkop-wordt~b253499c%2F&data=05%7C02%7Cm.buisman%40nvo.nl%7C2bd2c5a23bf14f2ba0fb08dd921bbbf0%7C0e47748f9bd74196b848bb74d449848d%7C0%7C0%7C638827369996803081%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=zRIQtjO7OhPQO28qV4soxbJZeW7ZYym5cW5XV%2FJlczg%3D&reserved=0
https://www.accare.nl/laat-kinderen-en-jongeren-weer-opbloeien/verhalen-van-medewerkers/we-dragen-het-werk-met-zn-allen


 

 

 
 

 
 
Opinie: stimuleer positieve content op Instagram, in plaats van jongeren te beperken 
De introductie van speciale tieneraccounts op Instagram lijkt een stap in de goede richting, maar is 
geen echte oplossing voor de negatieve gevolgen van sociale media. Beperk jongeren niet, maar biedt 
meer positieve content aan. Jongeren besteden gemiddeld zo’n tweeënhalf uur per dag op social 
media en gebruiken vaak meerdere platforms. Instagram staat in de top 5 van meest gebruikte 
platforms, met 48 procent van de jongeren die het dagelijks gebruikt. Dr. Loes Janssen en dr. Tjitske 
de Groot zijn beide werkzaam als universitair docent aan de Universiteit Utrecht, waar zij zich onder 
andere bezighouden met het digitaal media gebruik onder jongeren. Lees hun opinie in het artikel in 
de Volkskrant. 

 
 
In deze rubriek laten we zien dat pedagogen regelmatig in het nieuws zijn. Met het project NVO 
storytellers willen we nog meer ons geluid laten horen en ons gezicht laten zien in het 
maatschappelijk debat. Wil je hier meer over weten, of heb je zelf pedagogen afgelopen week in het 
landelijk nieuws gezien? Neem contact op met Marijke Buisman m.buisman@nvo.nl of John Smeets 
j.smeets@nvo.nl.  
 

https://www.volkskrant.nl/columns-opinie/opinie-stimuleer-positieve-content-op-instagram-in-plaats-van-jongeren-te-beperken~b3f39673/
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